
Nová ředitelka školy – PhDr. Romana Lisnerová 
 
Minulý rok v srpnu se rozhodl z funkce odejít dlouholetý ředitel školy PhDr. Zdeněk 

Moucha. Řízením školy byla dočasně pověřena jeho zástupkyně Mgr. Jitka Kahounová a 

byl vyhlášen konkurz na nového ředitele. Aby bylo dost času na přípravu, stanovili jsme 

termín přihlášek a pohovorů na únor, rozhodnutí rady na březen a nástup na konci 

školního roku. 

 

Jak se vybírala nová ředitelka? 

 

Proces výběru ředitele školy je podrobně specifikován školským zákonem. Ve výběrové 

komisi bylo sedm členů – dva za město (starosta F. Kořínek a radní pro školství L. 

Kalousková), jeden za školskou radu a rodiče (P. Hopfinger), jeden za pedagogický sbor 

(E. Němečková), jeden za srovnatelnou školu (M. Pažoutová), jeden za školní inspekci (P. 

Jiroš), jeden za krajský úřad (D. Sýkorová). 

 

24. února celý den tato sedmičlenná komise ještě za účasti dalšího přizvaného odborníka 

na školství vedla pohovory s 12 přihlášenými kandidáty. Při pohovorech kandidáti 

prezentovali sami sebe i svoji koncepci rozvoje školy, a následně zodpovídali dotazy 

členů komise.  

 

Komisaři následně u každého kandidáta hlasovali, zda jej považují za vhodného na 

funkci ředitele naší školy nebo ne. Postoupilo 7 kandidátů, které si každý komisař sám 

seřadil od nejlepšího (1 bod) po nejhoršího (7 bodů). Následně se sečetly body celkem 

pro každého kandidáta, a přesně podle 

ustanovení zákona se u každého škrtl jeden 

nejvyšší a jeden nejnižší počet bodů pro 

zachování objektivity.  

 

Výsledky byly následující: 

 

1. místo – PhDr. Romana Lisnerová – 6 bodů 

2. místo – Mgr. Olga Bočková – 12 bodů 

3. místo – Mgr. Jitka Kahounová – 16 bodů 

4. místo – Mgr. Marek Inderka – 22 bodů 

5. místo – Mgr. Věra Sirůčková – 26 bodů 

6. místo – RNDr. Renata Svobodová – 26 bodů 

7. místo – Mgr. Jan Havlíček – 31 bodů 

 

Nejvýše hodnocenou kandidátku mělo na 

prvním místě 5 ze sedmi členů komise, jeden na 

druhém místě a jeden na druhém nebo nižším. 

 

Rozhodnutí komise potvrdila rada města 

 

O dva týdny později, v pondělí 10. března, se se 

čtyřmi nejlepšími kandidáty osobně sešla rada 

města za přítomnosti dvou přizvaných odborníků. 

 

Na své nejbližší schůzi ve čtvrtek 13. března pak 

rada potvrdila rozhodnutí výběrové komise a do 

funkce ředitelky základní školy Černošice 

jmenovala paní PhDr. Romanu Lisnerovou.  

PhDr. Romana Lisnerová 
 

 Absolventka pedagogiky na 
Západočeské univerzitě v Plzni 
(Mgr.) a na Univerzitě Karlově 
v Praze (PhDr.) a hudební fakulty 
Akademie múzických umění  

 Praxe v základní škole, školce, 
umělecké škole a pedagogickém 
výzkumu 

 Lektorka a konzultantka pro tvorbu 
školních vzdělávacích programů 

 Ředitelka ZŠ Praha-Slivenec v letech 
2008-2013 

 Autorka knih a odborných článků, 
účast na konferencích, řízení 
evropských projektů 

 Inspektorka České školní inspekce 

 Odborná garantka na Pedagogické 
fakultě Univerzity Karlovy v oblasti 
vzdělávání řídících pracovníků škol 

 



 

Gratulujeme jí k tomuto úspěchu. Děkujeme na tomto místě také paní Mgr. J. Kahounové 

a paní Mgr. O. Bočkové za kvalitní dosavadní vedení školy a těšíme se na další úzkou 

spolupráci s nimi. Děkujeme sboru učitelů, pro které bylo období dvou konkurzů krátce 

po sobě (při prvním v roce 2012 byl ve své funkci potvrzen PhDr. Moucha, konkurz byl 

tehdy povinný dle zákona) po mnoha letech stability asi trochu náročné a zneklidňující. 

 

Dobrá a ještě lepší 

 

Samotné konkurzní pohovory, kde jsme diskutovali s řadou odborníků z oblasti školství, 

jasně potvrdily, že naše škola je v řadě ohledů kvalitní a moderně fungující. Jsme 

přesvědčeni, že pod vedením paní PhDr. Lisnerové bude vše kvalitní a dobré v naší škole 

zachováno, a navíc se časem dočkáme i dalšího zlepšení v různých oblastech. Klíčové je 

nyní vrátit jistotu pedagogickému sboru, zvládnout nával rekordního počtu žáků (od září 

budeme mít rekordních 36 tříd), zajistit splnění zákonných požadavků minimální 

kvalifikace pedagogů. Jistě se nechystají žádné rychlé převratné změny. Věříme, že 

spokojeni s naší školou budou pod novým vedením i nadále jak učitelé, tak rodiče a děti.  

 

Podrobnější představení zkušeností paní PhDr. Lisnerové a její koncepce rozvoje školy 

přineseme v příštím čísle Informačního listu. Paní Lisnerovou také v květnu pozveme na 

školní jarní slavnost, kde se s ní snad budete moci poprvé neformálně setkat.  

 

 

Filip Kořínek 

starosta města 

v zastoupení městské rady 

 

 

V Černošicích, 14. března 2014 


